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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Onderwerp: RE: Behandeling gisteravond van nota van uitgangspunten jaren 50 wijk 

Beste EE (geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

In de chat hebben B en ik ons uitgesproken over het gebrek aan groen dat ontstaat door de aanleg van 

parkeerplaatsen. 

(geanonimiseerd)

Het is een illusie te denken dat we parkeerplaatsen naderhand weer groen kunnen maken. 

In Zuidplas is het juist zo dat we groen opofferen voor parkeerplaatsen. 

Mijn eerste klus in de wijk Zuidplaspolder (dat is achter het gemeentehuis) ging daarover. 

Door parkeren maar te blijven accomoderen verandert er niets en wonen we straks met zijn allen op een 

parkeerterrein. 

We zijn een hitte-eiland aan het maken en dat is weinig duurzaam. 

Als ik de bomennorm van Zuidplas er bij pak van 0,5 boom/woning dan moeten er 90 bomen komen in het gebied of 

moet dit elders worden gerealiseerd. B kan je daar meer over vertellen. (geanonimiseerd)

Strookt de stenen inrichting van de S0er jaren wijk wel met ons beleid? 

Wellicht is dit nog bruikbaar. 

Met vriendelijke groet, 

Stedenbouwkundige 

Afdeling Ruime, cluster Ruimtelijk Beleid 

gemeente 

Zuidplas 

| 

° E o zuiies 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Gemeentehuis, Raadhuisplein 1, 2914 KM Nieuwerkerk aan den IJssel 

  

Postadres: Postbus 100, 2910 AC Nieuwerkerk aan den IJssel 

Even loskomen van de dagelijkse, stedelijke hectiek? 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Surf dan naar www.beleefzuidplas.nl 
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E E N (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Onderwerp: Behandeling gisteravond van nota van uitgangspunten jaren 50 wijk 

Beste projectieden, 

Gisteravond is de nota behandeld in de programma commissie ruimte. Jan Hordijk hield een goed verhaal, ondersteun 

door jullie. Bedankt dfaarvoor! 

Het is wel jammer om te zien hoe de focus volledig ligt op parkeren en dat daar veel voor dient te wijken. 

Dit terwijl al heel veel extra parkeerplaatsen worden toegevoegd. Ook het accent met zeven verdiepingen wordt maar 

lastig geaccepteerd. 

Ik denk dat het goed is dat Jan nog iets gaat zeggen op 16 december over het opofferen van groen en het daarmee 

verslechteren van de klimaat adaptiviteit van de wijk. 

Het is wel heel goed om te zien dat alle fracties het plan rijp voor besluitvorming vinden op 16 december — behoudens 

het CDA. 

Op 16 december zal de nota en het krediet echter worden toegekend. Dan kunnen we aan de slag. 

Heel veel dank! Groeten, N (geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)


